



## 賽馬會流金頌護老有e道團隊, 誠徵長者參與"耆門派耆頤智囊團"

## The Jockey Club Cadenza e-tools for Elder Care Team (The Team)

We sincerely invite seniors to join our "Creative Think Tank"

耆門嬉劇派 (Drama Team)

性格樂天, 喜歡表演 (Outgoing personality, loves performance)

能操廣東話(Speaks Cantonese)



喜歡創新(Loves Creativity)

有嘗試的精神 (Accepts Innovation)

組員將會参與賽馬會流金頌護老有e道教材短片製作演出,教材會用作分享護老知識。 短片將於網上學習平台KEEP 及賽馬會流金頌護老有e道網頁播放。 第一集拍攝日將於十月份進行 。拍攝場地會於中大校園或沙田區進行。

Members will be invited to participate in the production of micro movies. The micro movies will be used for the e-learning courses and sharing on the KEEP platform as well as, the Cadenza e-tools for Elder Care project website. The first micro movie shooting will be arranged in October. The venue will be arranged at the CUHK campus or within Sha Tin District)

耆門樂享派 (Story-telling Team)

喜歡與其他人分享個人故事。 (Loves sharing life stories with others)

團隊在籌備護老知識課程前邀請組員就有關題目(例如: 痛症) 分享經驗或自理小貼士作為教材參考。

At the preparatory stage of each training course, the Team will invite members to share related experiences and life stories on elder care topics such as Pain in the elder, which will build the base of the training materials.

有興趣人士請聯絡: 楊小姐 (Ms. Stephanie Yeung)

Tel: 852-3943 3072

E-mail: Stephanie\_yeung@cuhk.edu.hk